
Raadsvragen van de fractie Inwonersbelangen in de digitale raadsvergadering van 16 
december 2020 
 
Op 27 Juni 2019 heeft Inwonersbelangen vragen gesteld over de gebiedsmanager energie 
van gemeente Utrecht die in contact is getreden met bewoners van het buurtschap 
Reijerscop in Harmelen. Hierop antwoordde de wethouder dat praten mag en ook in het 
Woerdense deel. 
 
Afgelopen week bereikte Inwonersbelangen opnieuw een alarmerend bericht uit het 
buurtschap Reijerscop in Harmelen (gemeente Woerden). Dit keer ging het over 
medewerkers van Pure Energie. 
 
Wat zich nu voordoet is dat de gemeenteraad zich nog moet uitspreken over het 
afwegingskader duurzame energie en het zeker niet vaststaat dat Reijerscop daarin wordt 
opgenomen als locatie voor zon- en/of windenergie, maar externe partners van gemeente 
Woerden zoals de Energiecoörperatie en Pure Energie nu al pogingen doen dit te 
bewerkstelligen. Inwoners van onze gemeente worden onder grote druk gezet om nog dit 
jaar een contract te tekenen voor de bouw van windturbines. 
 
De vragen van Inwonersbelangen zijn: 

 
1. Klopt het dat gemeente Woerden weet heeft van de onbehoorlijke en onacceptabele 

intimidatie van grondeigenaren in de Reijerscop? 
2. Wat is eigenlijk de formele status van de gemeente met Pure Energie? 
3. Weet de gemeente dat Pure Energie al eerder elders in het land onverkwikkelijke 

emoties heeft losgemaakt bij inwoners? 
4. Is de gemeenteraad aan zet met de afwegingen in het afwegingskader of gaat de 

wethouder zijn eigen weg mede gezien zijn uitspraken in het AD dat wat hem betreft 
Reijerscop in beeld is en daarmee inspraak en afweging buitenspel gezet worden? 
Met andere woorden: heeft de wethouder voor zijn beurt gesproken? 

 
Fractie Inwonersbelangen. 
 
Hendrie van Assem 
 
 

https://gemeenteraad.woerden.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2019/27-juni/20:00/raadsvragen-inwonersbelangen-gebiedsmanager-energie-utrecht.pdf

